

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S24/25-003

2024-2025年度新學年安排

敬啟者：新學年將至，現將開學安排臚列如下：

1. 2024年9月2日（星期一）是2024-2025學年的開學日，上課時間為上午9時至下午12時（學校於上午8時30分開門）。學生須穿著整齊夏季校服，並帶備已登記之個人八達通卡及書寫文具。
2. 學生必須在開學前完成暑期作業，並於9月3日（星期二）交相關科目老師。
3. 9月3日（星期二）將按時間表上課，上課時間為上午8時10分至下午3時25分（學校於上午7時40分開門）。時間表將於9月2日派發。學生須帶備上課書本、簿及文具。
4. 教育局已於2023/24學年起推行學生津貼（\$2500）電子申請。教育局鼓勵家長於2024年9月的指定期間內，利用電子申請平台遞交2024/25學年學生津貼電子申請。家長必須持有具數碼簽署功能的「智方便+」帳戶，方可遞交電子申請。家長可隨時自行到設於各區的郵政局辦理手續。

如對上述安排有任何查詢，請致電 2380 0241 與校務處聯絡。

此致
各位家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2024年8月21日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S24/25-003
To: All Parents

21 August 2024

Arrangement of the 2024-2025 School Year

The followings are the arrangement for the new school year:

1. Classes will begin on 2 September (Mon) for the academic year of 2024-2025. Classes are from 9:00 am to 12:00 pm (school opens at 8:30 am). Students should bring along the registered Octopus card, stationery, and wear proper summer school uniform.
2. Students should complete the homework before the beginning of the term and submit it to respective subject teachers on 3 September (Tue).
 1. On 3 September (Tue), classes will be held according to the timetable which will be distributed on 2 September. School hours will be from 8:10 am to 3:25 pm (the school will open at 7:40 am).
 2. The Education Bureau has implemented the electronic submission (e-Submission) of applications for student grant (\$2500) since the 2023/24 school year. Parents are encouraged to use the e-submission platform to submit online applications for the student grant for the 2024/25 school year. To submit applications electronically, parents must have a user account of "iAM Smart+" with digital signing function. Please be reminded to register in-person at any time at Post Offices in various districts.

If you have any enquiries, please contact the school office at 2380 0241.



Dr. CHIU Cheung Ki
Principal